



MAS COLLECTION®

THE LUXURY OF FEELING AT HOME

Locations de demeures d'exception & services hôteliers sur mesure dans les Alpilles

Rentals of outstanding homes & personalized hotel services in the Alpilles



Villa N°20

Saint-Rémy-de-Provence

CAPACITÉ: 16/18 personnes

À quelques minutes de Saint-Rémy-de-Provence, proche du village d'Eyragues au charme très provençal, ce mas de 600 m² environ associe un site exceptionnel à une ambiance rare, alliant romantisme, sobriété et élégance. Le mas se structure en 4 parties: la bâtisse principale, la grange et la suite familiale et la chambre coloniale.

SES ATOUTS

- Un esprit unique, raffiné & élégant
- Une situation privilégiée
- Un espace jeux dédié aux enfants

BATISSE PRINCIPALE/REZ-DE-CHAUSSÉE

C'est par le grand hall inondé de lumière que vous pénétrerez dans cette impressionnante demeure. Il vous mènera dans les grandes pièces à vivre: salle à manger, cuisine contemporaine entièrement équipée et confortable salon donnant sur le jardin et belle terrasse ombragée sous les muriers. Dans le prolongement du salon, La suite principale qui dispose d'une salle de bain, dressing et bureau donne également sur la terrasse.

A L'ÉTAGE: Une chambre enfants, équipée de deux lits simples, qui dispose de sa salle de bain privée. Deux autres belles chambres qui se partagent une salle de bain.

LA CHAMBRE COLONIALE: Belle chambre indépendante au rez-de-chaussée, qui juxtapose la bâtisse principale et dispose d'une spacieuse salle de bain privée avec baignoire et douche italienne.

LA SUITE FAMILIALE: Attenante à la chambre coloniale et bâtisse principale, cette suite indépendante, duplex, dispose d'une chambre avec lit double au rez-de-chaussée, une salle de bain et d'une chambre à l'étage équipée de deux lits simples.

LA GRANGE: Espace indépendant aménagé d'un salon, bar et d'une salle de billard au rez-de-chaussée. A l'étage, un espace jeux et salle de sport ainsi que 2 belles chambres qui se partagent une salle de bain.

LE PARC: Paysagé, calme et arboré d'oliviers, cyprès, lavandes. Piscine chauffée de 13x7 m, jacuzzi pour 6 personnes. Spacieux pool house et sa cuisine professionnelle. Barbecue et belle terrasse.

Espace jeux pour les enfants: table de ping-pong, tennis, terrain de football et basketball. Terrain de pétanque. D'anciens boxes à chevaux aménagés pour les vélos.

MAXIMUM NUMBER OF GUESTS: 16/18

A few minutes from Saint-Rémy-de-Provence, close to the village of Eyragues, full of Provençal charm, this 600 sq. m. farmhouse combines an exceptional site with an exceptional ambiance, a blend of romanticism, refinement and elegance. The farmhouse is organized into 4 parts: the main building, the barn, the family suite and the colonial room.

PLUS POINTS

- A unique, refined and elegant feel!
- Prime location
- A games room reserved for children.

MAIN BUILDING/GROUND FLOOR

You will enter this impressive house by the grand entrance hall bathed in light. It will lead you to the large living areas: dining room, fully equipped contemporary kitchen and comfortable living room opening onto the garden and beautiful terrace under the shade of the mulberry trees. In the extension of the living room, The master bedroom which has a bathroom, dressing room and office also overlooks the terrace.

FIRST FLOOR: A children's room, fitted with two single beds, has its own private bathroom. Two other beautiful bedrooms share a bathroom.

COLONIAL BEDROOM: Beautiful independent bedroom on the ground floor, which juxtaposes the main building and has a spacious private bathroom fitted with both bath tub and walk-in shower.

FAMILY SUITE: Adjoining the colonial bedroom and the main building, this independent duplex suite has a bedroom with double bed on the ground floor, a bathroom and a bedroom on the first floor with two single beds.

BARN: Independent building fitted out with a lounge, bar and billiards room on the ground floor. On the first floor, a games room and fitness room, as well as two beautiful bedrooms that share a bathroom.

GARDEN: Landscaped, peaceful and planted with olive & cypress trees and lavender. Heated pool of 13x7 m, Jacuzzi for 6 people.

Spacious pool house and professional kitchen. Barbecue and terrace. Games room for children: ping pong table, tennis court, football pitch and basketball court. Pétanque pitch.

Former horse stables fitted out to house bicycles.